
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 3/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 5. 2. 2014 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS.  

Prisotni: D. Bašnec, K. Ernestl, C. Filipič, M. Gams, G. Kramberger, M. Koželj, T. Martun, R. Pergarec, J. Pungerčar, T. 
Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, A. Fekonja, Z. 
Jernejc, G. Tavčar. 

  

1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika zadnje seje 

Dopolnili smo drugo točko dnevnega reda in potrdili zapisnik seje z dne 22. 1. 2014. 

  

2.            Zaposlitve na IJS in izplačilo tretje četrtine odprave plačnih nesorazmerij na IJS 

V skladu s sklepi zadnje seje IO SVIZ/IJS je J. Pungerčar,  predsednik SVIZ/IJS, poslal direktorju dva dopisa, in sicer 
glede izplačila tretje četrtine plačnih nesorazmerij in zaposlitev delavcev za nedoločen čas. Na oba dopisa je direktor 
hitro odgovoril. 

a)         Direktor se strinja, da se, v kolikor bodo finančne razmere dopuščale, tretja četrtina izplača v celoti. 
Zaenkrat še čaka na končne finančne podatke za preteklo leto. 

b)         Direktorju smo poslali dopis, v katerem smo ga pozvali, da se vsi starejši raziskovalci, ki so pri nas polno 
zaposleni, zaposlijo za nedoločen čas, ter da naj Institut tudi dosledno upošteva »Zakon o delovnih 
razmerjih«, ZDR-1, še posebej 54. člen zakona. Tudi na ta naš dopis je direktor pozitivno odgovoril. Strinja 
se, da se starejši raziskovalci, ki so pri nas polno zaposleni, zaposlijo za nedoločen čas. 

Sklep 1): Vsem delavcem sindikata bomo poslali obvestilo, da se vodstvo IJS strinja, da se starejši raziskovalni 
delavci zaposlijo za nedoločen čas. 

Sklep 2): Spremljali bomo, v kolikšni meri se bodo starejši raziskovalni delavci zaposlili za nedoločen čas. 

c)      K. Novak, sekretarko IJS, bomo pozvali, da nam dostavi še podatke, koliko je asistentov z doktoratom, pri 
katerih je poteklo najmanj šest let od doktorata in nimajo rešenega zaposlitvenega statusa. Na ta podatek 
že nekaj časa čakamo. Še vedno tudi čakamo njen odgovor v zvezi s plačevanjem pokojnine v II. steber iz 
bruto plače do 5,844 odstotka. 

  

3.            Ostala obvestila 

a)      Ker nam je SVIZ Slovenije dne 2. 1. 2014 poslal na vpogled in mnenje »Uredbo s spremembah in dopolnitvah 
Uredbe o normativih in standardih za določanje sredstev za izvajanje raziskvalne dejavnosti, financirane iz 
Proračuna Republike Slovenije, smo jim v zahtevanem roku, tj. 22. 1. 2014, poslali pismo, v katerem jih 
pozivamo, naj vplivajo na besedilo 1. odstavka 3. člena, ker je razlaga napisana dvoumno in ni moč ugotoviti, 
za katera odstopanja gre. 

b)      Na spletnih straneh SVIZ Slovenije smo zasledili novico, da je SVIZ izvzet iz postopka priprave Zakona o 
visokem šolstvu, ZViS. Navkljub danemu zagotovilu šolsko ministrstvo sindikata ni seznanilo z novo različico 
besedila ZViS. Spričo tega, da SVIZ ni prejel nove različice ZViS, ki je sicer že umeščena na dnevni red seje 
Sveta RS za visoko šolstvo, sklicane za prihodnji teden, SVIZ od šolskega ministrstva pričakuje javno 
pojasnilo, zakaj je bil kot reprezentativen sindikat za področje visokega šolstva kljub obljubi izvzet iz 
postopka usklajevanja in priprave zakona. 



c)      Pri članih konference VŠZ se poraja bojazen, da bi bil SVIZ Slovenije izvzet tudi pri preoblikovanju Zakona o 
raziskovalni dejavnosti. 

č)      Ugotavljamo, da se je sestava Upravnih odborov na nekaterih Institutih spremenila, le pri nas ne. Uredba, 
ki določa sestavo UO, je dopolnjena in v veljavi že dve leti, zato bi želeli, da jo na pristojnem ministrstvu 
upoštevajo. V IO SVIZ/IJS ne vidimo razloga, da se Uredba z njihove strani ne upošteva.   

Sklep: Ministru bomo napisali pismo, naj se Uredba, ki določa sestavo UO, upošteva. V veljavi je že dve leti in ne 
vidimo razloga, da je ustanovitelj (vladna stran) ne upošteva. 

d)      I. Zajc je poročal, da se je udeležil seje Znanstvenega sveta IJS. 

e)      M. Gams je poročal, da je bil na sestanku Komisije za investicije. Največje investicije in posodobitve, ki se 
bodo izvajale na objektih, so v letošnjem letu namenjene energetskemu posodabljanju objekov na 
Reaktorju. Objekti na Reaktorju imajo slabo izolacijo ali je nimajo, zato so energetsko neučinkoviti in 
potratni. Izolirali bodo stavbe in določili ogrevalna telesa. Komisija je omenjala segrevanje objektov z 
invertorji, ki so do trikrat cenejše ogrevalno telo kot radiatorji. 

f)       Nekateri odseki ali oddelki naj bi se v letošnjem letu z Jamove ceste preselili v objekt na Teslovi ulici. 

  

4.            Razno     

a)      R. Pergarec nas je seznanila, da delavcu zaposlenem na enem od odsekov na Reaktorju še vedno grozi 
odpust kot tehnološki presežek. Sprva je kazalo, da se bo delavec lahko prerazporedil iz enega v drug odsek, 
vendar ga slednji zaradi finančnih težav trenutno ne more zaposliti. SVIZ/IJS bo tudi v bodoče vlagal v napore 
z vodstvom, da se osebe, ki jim grozi odpust, prerazporedijo znotraj instituta. 

b)      Prostovoljno Gasilsko društvo Črnuče nas je zaprosilo za donacijo finančnih sredstev, ki jih zaradi vremenske 
ujme v Sloveniji in obilice dela zaradi nje nujno potrebujejo. Mnenja posameznikov IO SVIZ/IJS o načinu 
izplačila prispevka so bila različna. Ker nam PGD Črnuče doslej nikoli ni izstavil računa za njihove usluge, 
(vsako leto so nam postavili šotore za naš piknik), smo sklenili, da jim  bomo predlagali, naj nam izstavijo 
račun. 

Sklep: PGD Črnuče naj izstavi račun za postavitev in izposojo šotorov na Reaktorju v lanskem letu. 

c)      Zaključni račun sindikata SVIZ/IJS bosta pripravili R. Gruden in Z. Jernejc, saj mora biti na AJPES posredovan 
do 28. 2. 2014. 

č)      Naslednji sestanek bomo imeli 19. 2. 2014 ob 15.00 na Jamovi cesti. 

  

         Seja je bila končana ob 16.20, vodila jo je K. Ernestl.                                            Zapisnik je pripravila Metka Štraus 
P. 

                                                                                                                                                 Zapisnik je pregledal Jože 
Pungerčar 

  

Ljubljana, 10. 2. 2014 

  

Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                                - članom NO SVIZ/IJS 

                                - predsedniku ZS IJS 

                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 



                                - direktorju IJS 

 


